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Rada Powiatu Wołowskiego 
 

Protokół nr XXXV 
 

XXXV Sesja w dniu 9 czerwca 2021 r. 

Obrady rozpoczęto 9 czerwca 2021 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 13:33 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 16 członków. 

 

Obecni: 

1. Stanisław Borkowski  

2. Janusz Dziarski  

3. Artur Fojt  

4. Michał Gołąb  

5. Bartosz Granat  

6. Jarosław Iskra  

7. Stanisław Jastrzębski  

8. Kamil Jeżyna  

9. Janusz Kawalec 

10. Wacław Kwiek  

11. Maciej Nejman 

12. Kazimierz Pakulski 

13. Zbigniew Posacki  

14. Zbigniew Skorupa  

15. Urszula Wojtyło 

16. Anna Wróbel  

 

1. Otwarcie sesji. 

 

Przewodniczący p. Janusz Kawalec otworzył obrady XXXV Sesji Rady Powiatu 

Wołowskiego. 

 

Potwierdzono kworum bez p. Józefa Szumilasa i p. Anny Wróbel, która nie potwierdziła 

zdalnej obecności z powodu problemów technicznych. 

 

 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie proponowanego porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław 

Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, 

Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Urszula Wojtyło 
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NIEOBECNI (2) 

Józef Szumilas, Anna Wróbel  

 

 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

 

Przewodniczący poinformował, że w momencie zwoływania sesji protokół nie był gotowy. 

Zaległe protokoły zostaną przyjęte podczas kolejnej sesji. 

 

 

4. Wnioski i oświadczenia obywatelskie. 

 

Nie było zgłoszeń w tym punkcie. 

 

 

5. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/171/20 

Rady Powiatu Wołowskiego w sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego na 2021 rok. 

 

Głos zabrała p. Beata Sadowska, która przedstawiła uzasadnienie projektu uchwały. 

 

Zmiana budżetu zakłada: 

Zwiększenie/zmniejszenie planowanych wydatków ogółem o 0,00 zł, w tym: 

- zmniejszenie wydatków bieżących o 59.430,00 zł,  

- zwiększenie wydatków majątkowych o 59.430,00 zł.  

 

Zmiany budżetu obejmują n/w działy: 

Dział 710 – Działalność usługowa  

Rozdział 71012 – Zadania z zakresu geodezji i kartografii   

Zmiany obejmują wydatki majątkowe, w ramach których:  

- zrezygnowano z zadania inwestycyjnego pn. „Zakup oprogramowania „Portal narad 

koordynacyjnych” – zmniejszenie planu wydatków o 37.000,00 zł; 

- wprowadzono zadanie inwestycyjne pn.: „Zakup sprzętu pomiarowego i informatycznego 

oraz oprogramowania” – zwiększenie planu wydatków o 37.000,00 zł. Łącznie planowane 

wydatki związane z zakupem sprzętu pomiarowego na potrzeby Wydziału Geodezji wynoszą 

77.000,00 zł,  w tym:  planowane wydatki w rozdziale 01042 – wyłączenia z produkcji gruntów 

rolnych  40.000,00 zł oraz zwiększone wydatki w rozdziale 71012 – zadania z zakresu geodezji 

i kartografii 37.000,00 zł.   

 

Rozdział 75818 – Rezerwy ogólne i celowe 

Zmiany po stronie wydatków obejmują: zmniejszenie planu wydatków bieżących 

o 85.000,00.zł oraz zmniejszenie planu wydatków majątkowych o 208.570,00 zł, w tym:  

1. zmniejsza się rezerwę celową na Pracownicze Plany Kapitałowe o 25.000,00 zł, plan po 

zmianie wynosi 7.750,00 zł 

2. zmniejsza się rezerwę celową na pozostałe wydatki placówek opiekuńczo-

wychowawczych w tym również wynagrodzenia i składki od nich naliczane o 60.000,00 

zł, plan po zmianie wynosi 0,00 zł 

3. zmniejsza się rezerwę celową na inwestycje i zakupy inwestycyjne ogółem                                

o 208.570,00 zł, plan po zmianie wynosi 0,00 zł.  
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Dział 854 – Edukacyjna opieka wychowawcza  

Rozdział 85420 – Młodzieżowe ośrodki wychowawcze 

Zwiększa się budżet Zespołu Placówek Resocjalizacyjnych w Brzegu Dolnym o 25.570,00 zł, 

z przeznaczeniem na usługi remontowe w zakresie prac obejmujących przemurowanie 

kominów w budynku placówki w Brzegu Dolnym.    

 

Dział 855 – Rodzina   

Rozdział 85510 – Działalność placówek opiekuńczo-wychowawczych 

Zwiększa się budżet Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej Typu Socjalizacyjnego w Wołowie 

o 268.000,00 zł, z przeznaczeniem na:  

1. Zadanie inwestycyjne pn. „Wykonanie modernizacji budynku Placówki Opiekuńczo-

Wychowawczej Typu Socjalizacyjnego w Wołowie przy ul. Kościuszki 27” w wysokości 

240.000,00 zł. W ramach zabezpieczonych środków wykonane zostaną roboty dekarskie 

oraz roboty elektryczne instalacji odgromowej.  

2. Zadanie inwestycyjne pn. „Wykonanie modernizacji  węzłów sanitarnych w budynku 

Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej Typu Socjalizacyjnego w Wołowie przy ul. 

Kościuszki 27” – 28.000,00 zł. (Zalecenia pokontrolne Państwowego Powiatowego 

Inspektora Sanitarnego w Wołowie).  

 

Dział 853 – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej 

W załączniku inwestycyjnym dokonuje się sprostowania omyłki pisarskiej w zakresie 

nazewnictwa planowanej inwestycji pn. „Modernizacja budynku Centrum Aktywności 

Senioralnej w Wołowie” wprowadzonej do budżetu uchwałą Rady Powiatu Wołowskiego 

nr XXXII/186/21 w sprawie zmiany budżetu na rok 2021 r.   

 
Ponownie potwierdzono kworum: obecnych 16 radnych, nieobecny p. Józef Szumilas. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska p. Kamil Jeżyna 

poinformował, iż opinia komisji jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/171/20 

Rady Powiatu Wołowskiego w sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego na 2021 rok. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław 

Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, 

Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Urszula Wojtyło, Anna Wróbel  

NIEOBECNI (1) 

Józef Szumilas  

 

 

6. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i działalności Zarządu między 

sesjami. 

Głos zabrał Starosta p. Janusz Dziarski, który poinformował o kontynuacji działań w kwestii 

dzików w Wołowie i Brzegu Dolnym. Odbyło się spotkanie Komisji Bezpieczeństwa oraz 
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Zespołu Zarządzania Kryzysowego z udziałem Nadleśnictwa Wołów oraz jednego z 

myśliwych, z którym Powiat ma podpisaną umowę na odstrzał redukcyjny oraz na odłów. 

Innym pomysłem na zredukowanie problemu jest polowanie zbiorowe, ale takowe może być 

przeprowadzone jedynie od połowy października do stycznia. Odnośnie możliwości odłowu i 

wypuszczenia zwierząt w innym miejscu wystosowano pismo do Głównego Lekarza 

Weterynarii, którego zastępca odpowiedział, że z uwagi na panującą chorobę ASF, przepisy 

unijne zakazują przemieszczania złowionych zwierząt w inne miejsce. 

Przeprowadzono postępowanie i wyłoniono wykonawców koszenia dróg wojewódzkich. 

Zima była długa i trawy wyrosły dość późno, natomiast całe postępowanie było w ubiegłym 

roku przeprowadzone o podobnej porze. Kolejne koszenie będzie miało miejsce jesienią. 

 

Przewodniczący podsumował, iż obecnie jedyną drogą na pozbycie się dzików jest ich 

zabicie, skoro nie wolno wywieźć w inne miejsce. 

 

P. Starosta potwierdził. 

 

P. K. Jeżyna zapytał o stan przeprowadzania napraw cząstkowych. 

 

Głos zabrał p. Wicestarosta Jar0sław Iskra, który poinformował, że do końca tygodnia na 

drogach powiatowych prowadzone są remonty metodą „na zimno”,  natomiast w przyszłym 

tygodniu metodą „masy na gorąco” naprawiane będą drogi wojewódzkie. 

 

P. K. Jeżyna dopytał o odcinek drogi od Brzegu Dolnego w kierunku Urazu – na jakim etapie 

są prace? 

 

P. Wicestarosta odpowiedział, że na tym odcinku prace są planowane. 

 

 

7. Informacja Przewodniczącego Rady na temat działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący poinformował o zdalnej Powiatowej Gali Laureata, która dziś miała miejsce i 

na którą radni otrzymali zaproszenie. P. Janusz Kawalec był tam obecny przez pewien czas. 

 

P. Kamil Jeżyna nadmienił o wyrażonej podczas ostatniej sesji chęci spotkania z p. Wójt 

Wińska, na jakim etapie jest ustalanie terminu i miejsca spotkania. 

 

Przewodniczący odpowiedział, że nie udało się ustalić nic konkretnego, ma nadzieję 

doprowadzić do spotkania jeszcze w tym miesiącu. 

 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Głos zabrał p. Maciej Nejman, który nadmienił i zgłaszanej obecność żmij na naszym terenie 

(m.in. oznaczone są przystanki na ścieżce rowerowej). Czy powiatowe jednostki medyczne są 

przygotowane na pomoc w przypadku ukąszenia człowieka przez żmiję? 

 

P. Starosta odparł, ze problem nie jest mu znany, zadeklarował uzyskanie informacji i podanie 

jej do wiadomości mieszkańcom. 

 

9. Wnioski i oświadczenia radnych. 
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Brak zgłoszeń w tym punkcie. 

 

 

10. Wolne głosy, komunikaty. 

 

Głos zabrał p. Bartosz Granat, który zaproponował rozpoczęcie Komisji Wspólnej po 

zakończeniu sesji. 

 

Przewodniczący zaproponował rozpoczęcie posiedzenia Komisji o godz. 13.40. 

 

Nikt nie zgłosił sprzeciwu. 

 

 

11. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący zamknął obrady XXXV Sesji Rady Powiatu Wołowskiego. 

 

 

 

  

Przewodniczący 

Rady Powiatu Wołowskiego 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

Przygotował(a): Marta Wabiszczewicz-Krawczuk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


